
Zápis z výborové schůze ze dne 28.2.2023 - písemnou formou 

Korespondence o hlasování přiložena 

 

 V loňském roce náš klub hospodařil se ztrátou cca 17.000 Kč, přesná částka bude 

upřesněna!!! Od toho se odvíjí další šetření s klubovými prostředky.  

Proto navrhuji aby cestovní náhrady byly pouze ve výši spotřeby PHM. Výpočet 
náhrad bude stanoven dle spotřeby ve velkém technickém průkazu, který je nutno 
přiložit v kopii k cestovní náhradě. Dále je nutné přiložit platební doklad o čerpání 
PHM v daném období /nemusí být v den jízdy/. Číslo účtu pro zaslání částky za 
cestovní příkaz je samozřejmostí. Cestovní vyúčtování po provedené jízdě náležitě 
vyplněné poslat obratem k proplacení k rukám předsedy. 
 
Hlasování ANO 4x / NE 1x pí. Kubová 
 
Odsouhlaseny cestovní náhrady pouze ve výši spotřeby PHM ! 
 
Tento bod je pro paní Kubovou, při jízdě na přejímku k pí. Mrázové vezměte s sebou 
prosím klubovou tiskárnu zn. Canon spolu s tonery. Bude dána do opravy, převezme 
jí paní Barešová na místě přejímky. 
Prosím vyjádření 
 
3/ Co se týká tiskárny mohu sdělit, že po projednání neopravitelnosti s novým předsedou  
p. Novákem hned večer v září 2021 po schůzi jsme následně tiskárnu odvezli do sběrného dvora. 
Určitě nemám doma tolik místa, abych zde shromažďovala poškozené neopravitelné věci. 
Měla jsem zde již v té době zapůjčenou tiskárnu od ing. Dujíčka jelikož bylo před výstavou a a tiskly se 
všechny potřebné dokumenty. Do této tiskárny se použily tonery i v r. 2022 na výstavy v květnu a září. 
Tiskárnu jsem ing. Dujíčkovi vrátila koncem ledna letošního roku. 
Pokud máte dojem, že jsem nějakým způsobem poškodila klub tak píšu, že tiskárna byla zakoupena v 
r.2012 za cenu 11.196,-Kč. 
Může někdo spočítat a napsat kolik mám klubu poslat na účet 
              s pozdravem 
                                       Kubová Jana 
 

 
Sdělení předsedkyně k tomuto bodu:  
Chtěli jsme pouze nechat opravit tiskárnu v majetku klubu, reakce pí.Kubové je minimálně 
nepřiměřená! Tiskárna byla diskutována na výborové schůzi dne 13.2.2023, paní Kubová 
slovem nenaznačila, že tiskárna již není. Zvukový záznam ze schůze existuje. Pokud je věc 
v majetku druhé osoby nefunkční, neopravitelná, opravna vystaví doklad o neopravitelnosti, 
pokud je věc odvezena do sběrného dvora, je dobré mít potvrzení o jejím odevzdání. Další 
diskuze je pak zbytečná. Závěrem jen pár slov ke zmiňované tiskárně od předsedy Nováka!   
 

Vyjádření pana Nováka k tiskárně: „Pan Novák si na tuto diskuzi o tiskárně a paní Kubovou 
nepamatuje.“ 

 

Zapsala: Jaromíra Beerová 1.3. 2023 



 


